2025-2026 学年国际学生学费缴纳通知

各位国际学生:

2025-2026 学年的学费交纳方式为"网上支付",现将缴费事项通知如下:

- 1、学费网上支付时间: 2025 年 7 月 21 日—2025 年 9 月 13 日。
 - 2、学费标准按学生入学当年标准执行。
- 3 、支付时请登录上海交通大学缴费平台: http://apply.sjtu.edu.cn。
- 4、老生用户名:学号;密码:护照号码的后六位(从左至右, 例如护照号码为 AK512364,则密码为 512364)。
 - 5、转账手续费由支付方支付,手续费以银行最终收取的为准。
- 注:(1)同学们须按学校规定时间缴纳学费,不缴纳学费的同学将不能进行网上报到注册。逾期不缴纳学费须申请暂缓注册。如果开学两周内不注册,学籍将被取消。
- (2) "网上支付"如遇到问题需要咨询请发送邮件至isc.o@sjtu.edu.cn。
- (3)如需电子发票,"网上支付"成功后一周内,请登 http://www.jdcw.sjtu.edu.cn/payment 获取(用户名: JAccount 账或学号;密码:完整护照号码)。

 \Box

Notice on Tuition Payment for 2025-2026

Dear international students:

The payment method of the tuition fee for the 2025-2026 academic year is "online payment". The specific information is notified as follows:

- I . Date of payment: July 21, 2025 September 13, 2025
- II. The standard tuition fee is based on the standard of the student's enrollment year.
- IV. User name: student ID number;

Password: the last 6 digits of your passport number (from left to right, e.g., passport number is AK512364, password is 512364).

V . Service charge:

The service charge is paid by the payer. The service charge is subject to the final fee charged by the bank.

Note:

- I. If you do not pay the tuition fee on time, you are not allowed to register online. For those who cannot pay on time, please apply for delayed registration. Failure to register within two weeks from the registration date will result in the cancellation of your student status.
- II. If you encounter any problems with the "online payment", please send an email to isc.o@sjtu.edu.cn.

III. An e-invoice will be made available one week after completing the online payment. Please log in to the website http://www.jdcw.sjtu.edu.cn/payment to download the e-invoice. (User name: JAccount ID or student ID; Password: all passport digits).

International Student Center, SJTU

July 18, 2025